
Referat fra evalueringsmødet 
Af Niels Kr. Højriis 

 

Torsdag d. 27 oktober 2016  

  
Alle, der var mødt op, var enige om at banen og div. ting 

på klubhus m.m., efterhånden er meget slidt samt der 

manglede kommunikation, om hvem der lavede hvad, 

op til de åbne løb.  

 

I løbet af aftenen blev der aftalt følgende 

ansvarsopgaver: 

 

Baneansvarlig: Thomas Andersen. 

Græs m.m.: Henrik Thomasen 

Bygning: Mike Sørensen 

 

De 3 nævnte laver en to-do liste i løbet af efteråret. 

 

Gert Kjeldsen kontakter kommunen med hensyn til evt. 

fjernelse af volden øst for klubhuset. 

 

Forplejning af officials: Niels Kr. Højriis kontakter 

Inger Marie vedr. evt. ændring af menu. 

 

Der blev diskuteret løbsdatoer for 2017. 

 

Som sædvanlig blev der snakket om løst og fast. 


